
 Zápisnica zo zasadnutia Rady školy, ZŠ Mudroňova 83 v Bratislave, 

konaného 08.11.2018  

Program:            

1.     Otvorenie 

2.     Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti 
Základnej školy Mudroňova 83 v Bratislave za školský rok 2017/2018. Správa 
o výsledkoch hospodárenia školy. 

3.     Informáciu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 
zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom roku 2018/2019. 

4.     Rôzne 

5.     Diskusia  

Počet prítomných : 9 členov a riaditeľ ZŠ Mgr. Savčinský 

 

1. Otvorenie. Predseda RŠ otvoril zasadnutie. Za zapisovateľa bola 
zvolená JUDr. Barbora Pláteníková. 

 

2. Pán riaditeľ oboznámil Radu školy so Správou o výsledkoch 
a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Základnej školy 
Mudroňova 83 v Bratislave za školský rok 2017/2018 s prílohami – 
Hospodárenie školy. Rada školy vzala tieto dokumenty na vedomie a 
odporúča Mestskej časti – Staré Mesto schválenie týchto dokumentov. 

 

3. Pán riaditeľ oboznámil Radu školy s Informáciou o pedagogicko – 
organizačnom a materiálno – technickom zabezpečení výchovno – 
vzdelávacieho procesu -  Plán práce školy na šk. rok 2018/2019. Rada 
školy vzala tieto dokumenty na vedomie a odporúča Mestskej časti – 
Staré Mesto schválenie týchto dokumentov. 

 

4. A. Predsa RŠ ZŠ Mudroňova sa poďakoval MČ Staré Mesto za 
čiastočné riešenie stavu zelene na školskom dvore, kde bol na jar 2018 
odstránený zatiaľ len havarijný stav niektorých drevín. RŠ ZŠ 
Mudroňova opätovne apelovala na pani vicestarostku Špankovú a 
opätovne žiadala o pravidelnú údržbu zelene na školskom dvore. Táto 
údržba nie je v silách školníka školy, nakoľko ide o rozsiahly areál a 
škola nemá ani dostatočné vybavenie na potrebnú údržbu. 



Predseda RŠ opätovne požiadal MČ Staré Mesto a jeho zástupkyňu 
pani vicestarostku o aktívne riešenie stavu zelene na školskom dvore a 
okolo školy. Je tu obava, že by mohla byť ohrozená bezpečnosť a 
zdravie detí, najmä v zimných mesiacoch a pri intenzívnych vetroch. 
Prioritou je zabezpečenie bezpečného prostredia pre žiakov.  

Zároveň RŠ ZŠ Mudroňova opätovne MČ Staré Mesto o zabezpečenie 
pravidelnej jarnej a jesennej odbornej údržby zelene a drevín na 
školskom dvore na náklady MČ Staré Mesto. Pani vicestarostka 
prisľúbila opätovne vyriešenie tejto požiadavky zo strany MČ Staré 
Mesto a začatie realizovania pravidelnej údržby zelene a drevín od jary 
2019 prostredníctvom vysúťaženej spoločnosti, ktorá sa stará o zeleň v 
MČ Staré Mesto. Ide však o opätovný sľub, ktorý sa žiaľ zatiaľ 
nerealizuje vôbec. 

B.  Opätovne sa otvorila diskusia k téme nadstavby budovy školy. 
Nadstavbou by škola získala nové priestory pre triedy resp. odborné 
učebne, ktoré škola veľmi chýbajú. Škola má problém s nedostatkom 
miestností pre riadne triedy vzhľadom na trend znižovania počtu žiakov 
odchádzajúcich na osemročné gymnáziá a z tohto dôvodu je potrebný 
vyšší počet tried pre druhý stupeň. Taktiež škola nedisponuje priestormi 
pre odberné učebne. Pani vicestarostka odporučila riaditeľovi spracovať 
rámcovú štúdiu a túto prezentovať na MČ Staré Mesto.  

C. Zástupkyňa pedagogických zamestnancov pani Rebrová 
skonštatovala, že nedošlo k žiadnemu posunu vo veci nevyhovujúceho 
stavu kabinetov a niektorých priestorov školy. Zároveň informovala o 
svojej zahraničnej pracovnej stáži a tamojších skúsenostiach so 
začleňovaním integrovaných žiakov do vyučovacieho procesu. Pripraví 
si správu, ktorú príde odprezentovať rodičom na zasadnutie Rady 
rodičov. 

D. Rodičia upozornili na neprehľadnosť vo využívaní školských 
telocviční, tried, školskej jedálne a ihriska na školskom dvore. Požiadali 
riaditeľa o zverejnenie rozpisu a cien prenájmov tried, jedálne, 
školských telocviční ako aj ihriska na školskom dvore v záujme 
transparentnosti v spôsobe využívania týchto zariadení školy. RŠ ZŠ 
Mudroňova žiada o vytvorenie samostatnej sekcie na webovom sídle 
školy, kde bude uvedený rozpis a ceny prenájmov ako aj jednotlivé 
nájomné zmluvy v záujme transparentnosti a vylúčenia akýchkoľvek 
pochybností.   

 
 
Na záver predseda poďakoval za aktívnu účasť a ukončil zasadnutie. 
 
 
zapísal 
JUDr. Barbora Pláteníková 
podpredseda Rady školy 


